

Community Accessibility Forums 2017

Accessibility: Honouring the Past, Showcasing
the Present and Inspiring the Future



Who Should Attend

- **Ontarians interested in accessibility for people with disabilities**
- **Members of municipal Accessibility Advisory Committees and municipal staff who work with and support them**
- **Community organizations and businesses that provide services or support to people with disabilities**

How to Register

To register, please click on the date below; or visit www.eventbrite.ca and search for “Accessibility Forum” in the city of your choice.

April 19 – London	April 26 – Windsor	May 3 – Stoney Creek
May 10 – Sault Ste. Marie	May 17 – Ottawa	May 23 – Kitchener
June 1 – Toronto	June 7 – Sudbury	June 14 – Thunder Bay

If you need help to register, please contact the Accessibility Directorate of Ontario at accessibility@ontario.ca; phone 1-866-515-2025, TTY 1-800-268-7095.

Forums communautaires sur l'accessibilité 2017

Accessibilité : hommage au passé, mise en valeur du présent et inspiration pour les générations futures



Qui devrait y assister?

- Les Ontariennes et les Ontariens qui s'intéressent à l'accessibilité pour les personnes handicapées
- Les membres des comités consultatifs municipaux sur l'accessibilité et les employés municipaux qui travaillent avec ces comités
- Les organismes communautaires et les entreprises qui fournissent des services ou qui soutiennent les personnes handicapées

Comment s'inscrire

Pour vous inscrire, veuillez cliquer sur la date ci-dessous ou consulter le site www.eventbrite.ca et chercher le « Forum sur l'accessibilité » dans la ville de votre choix.

19 avril – **London**

26 avril – **Windsor**

3 mai – **Stoney Creek**

10 mai – **Sault Ste. Marie**

17 mai – **Ottawa**

23 mai – **Kitchener**

1^{er} juin – **Toronto**

7 juin – **Sudbury**

14 juin – **Thunder Bay**

Si vous avez besoin d'aide pour vous inscrire, veuillez communiquer avec la Direction générale de l'accessibilité pour l'Ontario en envoyant un courriel à l'adresse accessibility@ontario.ca; ou en appelant au numéro 1 866 515-2025, ou ATS : 1 800 268-7095.